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Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH i Vladi Zeničko-dobojskog kantona – „ Na 10. 

sjednici Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, održanoj 22.9.2011., pokrenuo 

sam inicijativu upućenu Vladi Federacije BiH da se ozbiljno započne realizacija projekta 

izgradnje banje u Tičićima, u općini Kakanj, ili nekog drugog vida eksploatacije tople vode. 

Međutim, o navedenoj inicijativi još uvijek nije bilo očitovanje. Stoga postavljam pitanja: 

1. Zašto se još uvijek nije raspravljalo o mojoj inicijativi? 

2. Zašto je banja Tičići još uvijek pilot-projekat?“ 

 

 


